
Rimsøhuset
Bestyrelsesmøde 12. december 2023

Til stede: Jytte Faurholt Jakobsen, Helle Stubbe Teglbjærg, Jette Mouritzen, Peter Niemann, Lars Holm, Jens 
Amby, Kis Nielsen, Susan Seldal, Karen Bredahl

Fraværende: Henrik Koch

1. Ordstyrer:   Peter

2. Referent:   Karen

3. Medlemmernes tid:   Der var ingen fremmødte medlemmer.

4. Kort nyt fra bestyrelsens medlemmer:  

Jytte: 5+4 polakker er flyttet ind, så nu har vi 11 i alt. Helle har forfattet en husorden, som 
vi får oversat til polsk.

Oliefyret kører fint, men olien skal pejles snarest.

5. Økonomi:  

Vi har fået nogle penge fra booking.com, men der er stor usikkerhed om, hvor meget vi får 
i alt. Jette arbejder på at få et overblik.

Indtægterne har ikke været så høje som sidste år, men udlejningsomkostningerne har 
været væsentlig lavere.

Der er usikkerhed om, hvorvidt alle beløb er korrekt bogført. Susan vil gennemgå alle konti 
pr. 31/12. Jytte foreslår, at vi får en mere professionel til at rydde op i regnskabet snarest, 
det er Susan enig i.

Lyset udenfor virker ikke. Nye sensorer haves, så det kan nemt repareres.

6. Valg til bestyrelsen:   

Niels Mulvad har trukket sig ud af bestyrelsen. Kis Bøggild Nielsen træder ind i stedet for. 
Ændringen skal registreres i UNIOO, og alle bestyrelsesmedlemmer skal godkende.

7. Hjemmeside:  



Rimsø by er ved at lave en ny hjemmeside, og vi tilbydes et link på den. Helle har forfattet 
et forslag til, hvordan Rimsøhuset skal præsenteres på byens hjemmeside. Ændringsforslag 
hertil sendes til Helle senest den 18/12.

Dorthe har tilbudt at styre Rimsøhusets egen hjemmeside, når Niels afgiver den. Helle og 
Jette vil sørge for indlæg.

8. Heste i frugthaven:  

Kis udtrykte ønske om, at der kan gå heste i frugthaven, men et flertal i bestyrelsen er imod
dette, Kis ønsker punktet op på generalforsamlingen.

9. Nyt fra kultur:  

Der har været et rigtig godt arrangement om et cirkus. Det var desværre ikke så godt 
besøgt på grund af dårligt vejr.

10. Eventuelt:  

a. Vi har fået tilbudt noget kunstmalergrej.

b. Der må ikke være så meget træ på brandgangene – højst 2,5 kg pr kvadratmeter.

c. Der har været et møde med Jimmy om, hvordan vi bedre eksponerer huset via 
guestbox – og opnår at alle har betalt for værelserne på forhånd.

Ref. Karen


